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              Pan 

              Marcin Wroński 

              Radny Rady Miejskiej  

              Inowrocławia 

 

  

             W odpowiedzi na Pana interpelację złożoną 3 lutego br. informuję, iż Miasto 

Inowrocław, o czym wielokrotnie już informowaliśmy, planuje kompleksową przebudowę ul. 

Magazynowej, w ramach której zakładana jest m. in. modernizacja sieci wodno-

kanalizacyjnej. Niestety, rozmowy z PKP S.A. dotyczące nieodpłatnego przekazania 

nieruchomości pod tę inwestycję wciąż się nie zakończyły. Pomimo deklaracji przedstawicieli 

PKP S.A. o szybkim przekazaniu działek Miasto, nie będąc ich właścicielem, nie może 

rozpocząć tej inwestycji. Dodatkową  barierą jest bardzo wysoki koszt tego zadania. Mimo 

składanych przez Miasto wniosków o dofinansowanie, m. in. z Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych czy Krajowego Planu Odbudowy, Miasto nie otrzymało żadnej 

dodatkowej pomocy.  

Ponadto informuję, iż brak wody w wymienionych budynkach spowodowany był 

działaniami Administratora budynku. Spółka PWiK po otrzymaniu zawiadomienia  

o planowanych pracach przez Administratora, dostarczyła beczkowóz z wodą dla 

mieszkańców.    

 

 

                                                                        z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia 

                                                                             Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia 

 

 

                                                                                               Ewa Witkowska 

 
Otrzymują: 

1. Biuro Rady Miejskiej Inowrocławia; 

2. a/a           
  


